
Referat fra styremøte Brevik Seilforening 21.02.2023 

Til stede: Trine Roald, Ole Øyvind Ingebretsen, Nina Nikodim-Amlie, Nina Klavenes, Pål 

Klavenes, Jørn Fougner 

Ikke til stede: Runar Borge, Andreas Buskop, Rune Gordon Olsen 
 

Sak 10/23 Godkjenning av forrige møtes referat. 

• Godkjent etter endringer fra Trine. 

 

Sak 11/23 Vedta regnskap og noter 2022 

• NM-regnskap presenteres sammen med årsberetning om NM. 

• Vi gikk gjennom noter og regnskap. Dette vedtas. 

• Nina N-A summerer noen poster så vi lett kan finne fram dette ved spørsmål. 
 

 
Sak 12/23 Vedta budsjett for 2023 

• Nina N-A presenterte budsjett som ble vedtatt med endringer. 

• Budsjett viser et overskudd på 35.000 kr. 

• Vi innstiller på å betale ned gjeld med fjorårets overskudd. 
 
Sak 13/23 Forberede saksliste og saksdokumenter til årsmøte  

• Trine lager styrets beretning. 

• Trine spør en person til å lede møtet og en referent. 
 

Sak 14/23 Orientering om V&A-saken 

• Det kan søkes kommunen om bidrag på 20% til bygg, etter fradrag på MVA-komp og 
spillemidler. 

• Det kan søkes Sparebankstiftelsen om gave til nytt toalettbygg med pumpe hvis det 
er åpent for alle. 

• Hvis vi skal bygge toaletter som er åpent for alle så må dette holdes i orden. Hvem 
skal ta det ansvaret? 

• Det kom forslag om å bare bruke èn pumpe, men dette ser ikke ut til å være en god 
løsning. 

• Det anbefales å sette inn to store pumper som tåler stort bruk.  

• Det er ikke aktuelt å pumpe til Brønstadbukta, men til Ulesund. 

• Jørn lager forslag til sak til årsmøtet ang pumpe ved eksisterende toalettbygg eller 
ved sjøbod. 

 
Sak 15/23 Medlemsmøte (bryggeutvidelse)  

• Informasjon om medlemsmøte gis på årsmøtet. Avholdes i mai. 

• Kommunen lager ny parkeringsplass nedenfor avkjøring til Seivall. Krysset ved 
avkjøring fra Bergsbygdaveien skal utbedres. 

• Byggestart av hytter skjer antagelig til høsten. 



 
 
Sak 16/23 Eventuelt 

• Kjøp av våtdraktsett (drakt, sko og vester), har fått pris på 15 sett til 36.000kr.  

• Frihavnsordningen sier vi nei til i denne  omgangen, fordi vi har Mooringo. 
 
 

 
 
Referent Nina Klavenes 
Informasjonsansvarlig 
 

 

 
  

 


